
Vraag nr. 25
van 27 oktober 2000
van de heer LUK VAN NIEUWENHUYSEN

Martelaarsplein  –  Ministeriële brief

Begin oktober raakte bekend dat de minister in
een schrijven aan de burgemeester van de stad
Brussel aanstuurde op overleg inzake de belabber-
de toestand van het Martelaarsplein in Brussel,
waar een aantal Vlaamse ministeriële kabinetten
zijn gevestigd.

Ontving de minister tot dusver enige reactie hierop
van het Brusselse stadsbestuur ?

Antwoord

Op 3 oktober 2000 schreef ik een brief aan de bur-
gemeester van de stad Brussel waarin ik de troos-
teloze toestand van het Martelaarsplein onder de
aandacht bracht.

Tot op heden ontving ik geen reactie vanwege het
Brusselse stadsbestuur.


